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PROTOKÓŁ 0012.3.15.2019 
z posiedzenia Komisji Edukacji  
w dniu  11 grudnia 2019 roku 

 
Miejsce posiedzenia: Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala 130 A. 
Czas posiedzenia:14.00- 16.00 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie                 
z załączonymi listami obecności. W posiedzeniu nie uczestniczył Radny Wojciech 
Marcol – usprawiedliwiony. 
 
Porządek obrad: 
  

I. Posiedzenie wyjazdowe do Szkoły Podstawowej nr 20 – godzina 
14.00 

 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad: 
3. Sprawy bieżące: 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2019 rok, 
 

 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 99% bonifikaty 
od opłaty rocznej z tytułu oddania nieruchomości w trwały zarząd, 
 

 Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w 
Gminie Jastrzębie-Zdrój, w roku szkolnym 2019/2020 
 

 Pismo NSZZ „Solidarność” Pracowników Oświaty i Wychowania w sprawie 
Zarządzenia Prezydenta Miasta nr Or.IV.0050.497.2019 z dnia 19 września 
2019 r.  
 

 Pismo Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w sprawie zawiadomienia o 
wszczęciu postępowania uchwały Nr XVI.133.2019 RM Jastrzębie-Zdrój  
z dnia 24 października 2019 r. , 
 

 Pismo Wojewody  Śląskiego w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały  
nr  XVI.133.2019 Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 

 Pismo Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 20 
 

4. Plan pracy Komisji na I półrocze 2020 r.  
5. Wolne głosy i wnioski 
6. Przyjęcie protokołu z  dnia 20 listopada oraz 28 listopada 2019 r.  
7. Zakończenie posiedzenia  
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Komisja dokonała wizytacji sali gimnastycznej w  Szkole Podstawowej nr 20. 
Wysłuchano informacyjnie przedstawicieli Rady Rodziców, Dyrektora Szkoły, 
Inspektora Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji.   

Ad. 1 

Otwarcia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Jarosław Potępa. Powitał 
przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz zaproszonych gości.  

Ad.2 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

Ad. 3 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój, 

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta – Dariusz 
Holesz.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2019 rok, 
 

Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta – Dariusz 
Holesz.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0 

 
 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 99% bonifikaty 

od opłaty rocznej z tytułu oddania nieruchomości w trwały zarząd, 
 

Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Naczelnik Wydziału 
Mienia i Nadzoru Właścicielskiego – Daniel Zarzycki. Poinformował, że  Dyrektor 
JZK w ramach złożonych wniosków o ustanowienie prawa trwałego zarządu na 
nieruchomościach zajętych pod cmentarz komunalny przy ul. Okrzei 
wykorzystywanych do działalności statutowej jednostki, zwrócił się z prośbą 
o udzielenie 99% bonifikaty od opłaty rocznej z tytułu trwałego zarządu, mając na 
uwadze fakt, iż przeznaczone do oddania w trwały zarząd nieruchomości spełniają 
w rozumieniu art. 6 ust. 9 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 roku o gospodarce 
nieruchomościami (j.t. Dz.U. z 2018 r. poz. 2204 z późn. zm.) cel publiczny, do 
którego należy zaliczyć zakładanie i utrzymywanie cmentarzy. Wysokość opłaty 
rocznej z tytułu trwałego zarządu określona została na kwotę 31 173 zł, przy 
zastosowaniu 0,3% stawki od ceny nieruchomości wynikającej z jej wartości 
stanowiącej kwotę 10 391 000 zł określonej przez rzeczoznawcę majątkowego, co 
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wynika z wyliczenia: 10 391 000 zł x 0,3% = 31 173 zł. Udzielając bonifikaty 
w wysokości 99% opłata roczna stanowić będzie kwotę 311,73 zł. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0 
 

 Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w 
Gminie Jastrzębie-Zdrój, w roku szkolnym 2019/2020 

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Krystyna Konopka z 
Wydziału Edukacji.  

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
 
 

 Pismo NSZZ „Solidarność” Pracowników Oświaty i Wychowania w sprawie 
Zarządzenia Prezydenta Miasta nr Or.IV.0050.497.2019 z dnia 19 września 
2019 r.  

Krystyna Konopka – Wydział Edukacji 
 - Związki Zawodowe nie zgadzają się z podjętym Zarządzeniem, które normowało 
wcześniej przyznane środki publiczne za doskonalenie zawodowe nauczycieli na 
studiach wyższych. Wówczas akt prawny był z 2003 r.  Pochylimy się nad uwagami 
Związków Zawodowych w przyszłym roku kiedy będziemy ustalać plan 
doskonalenia zawodowego nauczycieli. Skorelujemy pewne informacje.   
Z niektórymi rzeczami się nie zgadzamy w związku z czym przygotujemy 
odpowiednie pismo.  

 
 Pismo Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w sprawie zawiadomienia o 

wszczęciu postępowania uchwały Nr XVI.133.2019 RM Jastrzębie-Zdrój  
z dnia 24 października 2019 r. , 
 

 Pismo Wojewody  Śląskiego w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały  
nr  XVI.133.2019 Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

 
Krystyna Konopka – Wydział Edukacji  
- Zmianę uchwały w sprawie regulaminu określającego wysokość i warunki 
przyznawania dodatków oraz szczegółowy sposób obliczania niektórych innych 
składników wynagrodzenia dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których 
organem prowadzącym jest Miasto Jastrzębie-Zdrój wymusiła zmiana ustawy, 
gdzie zwiększono dodatek za wychowawstwo do kwoty 300 zł. Jednocześnie 
chcieliśmy skorygować zapisy w uchwale dotyczące szkół ponadgimnazjalnych, 
które od 1 września już nie funkcjonują. Wszystkie podejmowane regulaminy  
w woj. Śląskim są w  całości uchylane są przez  Nadzór Prawny. Podjęliśmy 
decyzję, że uchylimy regulamin,  który w części został uchylony przez Nadzór 
Prawny i przygotujemy zmianę starego regulaminu z następującymi zmianami: 
sprawowanie funkcji opiekuna stażu w wysokości 40,00 zł za każdego 
podopiecznego, z tytułu powierzenia funkcji wychowawcy klasy w wysokości 
300,00 zł, z tytułu powierzenia  funkcji nauczyciela opiekującego się oddziałem 
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przedszkolnym  w wysokości 300,00 zł. Zależy nam na tak szybkim działaniu bo w 
pewnym momencie w styczniu zderzymy się z sytuacją, że nie będziemy wiedzieć 
jak wypłacić dodatek za wychowawstwo nauczycielom przedszkoli.  
 

 Pismo Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 20 

Jarosław Potępa 
 - Temat jest nam znany.  
 
Anna Hetman 
 - Jak Państwo odebraliście wygląd sali gimnastycznej? 
 
Jarosław Potępa 
 - Uważam, że większość szkół jest w trudniejszej sytuacji. Sala dobrze wygląda  
i jest ładna. Jeśli nie będziemy grzali szkoły to ona  będzie wilgotna. Wydawało mi 
się, że na spotkaniu było chłodno. Jak będzie cieplej to nie będzie wilgoci.  
 
Anna Hetman 
 - Myślę, że w sali gimnastycznej postawimy urządzenie do ozonowania powietrza, 
aby zniwelować zapach.  
 
Roman Foskowicz 
 - Pani Dyrektor SP nr 20 mówiła, że rodzice nie zgłaszali żadnych uwag, ani że 
coś się dzieje z dziećmi.  
 
Iwona Rosińska 
 - Chciałam zwrócić uwagę, że w niektórych szkołach jest nadmierne ogrzewanie 
sal gimnastycznych, a przy tym są otwarte okna. Jedno drugiemu przeczy. Trzeba 
zwrócić uwagę Dyrektorom na oszczędność. Duże środki finansowe idą na 
ogrzewanie.  
 
Ad. 4 
Plan pracy Komisji na I półrocze 2020 r.  
 
Komisja ustali plan pracy Komisji na kolejnym posiedzeniu Komisji w dniu  
19 grudnia 2020 r.  
 
Ad.5 
Wolne głosy i wnioski 
 
Komisja nie zgłosiła żadnych wniosków.  
 
Ad.6 
 
Przyjęcie protokołu z  dnia 20 listopada oraz 28 listopada 2019 r.  
 
Protokoły zostały przyjęte głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0 
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Ad. 7 
 
Zakończenie posiedzenia  
 
Przewodniczący Komisji Jarosław Potępa podziękował wszystkim za przybycie po 
czym zakończył posiedzenie.  
 
Protokołowała      Przewodniczący Komisji 
Monika Dulewicz       Edukacji 
           Jarosław Potępa  
 
 

 


